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Valtuutetut Tarja Eklund ja Minttu Sil lanpää  ja 32 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston 
työjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen:

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Vantaalle laaditaan hankintastrategia, jossa kaupunki sitoutuu 
edistämään kotimaisen ruuan käyttöä hankinnoissaan. 

Perustelut:

Suomalaiset arvostavat kotimaista ruokaa. Eikä syyttä: kotimainen ruoka on puhdasta ja turvallista, sen alkuperä 
voidaan jäljittää helposti, se on tehty hyvillä työehdoilla turvallisissa oloissa ja se on usein myös ympäristön 
kannalta tuontiruokaa parempi vaihtoehto. 

Jos Vantaa käyttää enemmän kotimaista ruokaa hankinnoissaan, hyödyttää se meitä kaikkia synnyttäen työpaikkoja
ja investointeja. 

Maan hallitus on syksyllä 2016 hyväksynyt periaatepäätöksen, jonka tarkoituksena on lisätä kotimaisen ruuan 
käyttöä kuntien julkisissa keittiöissä. 

Hankintalaki ei estä kotimaisen ruuan suosimista hankinnoissa. Hankintakriteerien pitää olla syrjimättömiä eli ne 
eivät suoraan saa suosia jotain tiettyä aluetta. Sen sijaan on sallittua käyttää toimitusketjujen lyhyyteen sekä 
tuotteiden laatuun liittyviä kriteereitä, esimerkiksi tuotteen jäljitettävyyteen, turvallisuuteen ja eläinten hyvinvointiin
liittyviä. 

Kaupunginvaltuusto 6.3.2017 § 24

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

Liite:
- allekirjoitettu valtuustoaloite


